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BESTUUR

Zaterdag 7 oktober 2023. ’s Ochtends komen de eerste 
berichten binnen. Er zijn aanslagen  in Israël. Urenlang is 
eigenlijk maar heel weinig bekend. Er wordt ’s ochtends in 
de officiële media gesproken over een of meerdere doden. 
Dat aantal groeit daarna uit tot het verschrikkelijke getal van 
bijna 1200. Als je de beelden bekijkt lijken ze griezelig veel 
op beelden uit de Tweede Wereldoorlog: mannen, vrouwen 
en kinderen die werden vermoord omdat ze maar een 
‘misdaad’ hadden begaan: ze waren joods. In 2023 zagen we 
het opnieuw: joodse burgers die achterna werden gezeten 
door Hamasterroristen die hen vervolgens in koelen bloede 
doodschoten. Na de Tweede Wereldoorlog klonk overal het 
‘nie wieder’ of ‘nooit meer’. 7 Oktober heeft het joodse volk 
geleerd dat ‘nooit meer’ niet bestaat. 

De SGP heeft een bijzondere band met het joodse volk. 
Zij zijn ‘de beminden, om der vaderen wil’. Zij zijn het volk 
dat de Heere apart heeft gezet en waar nog onvervulde 
beloften voor liggen. Ook historisch ligt er een ereschuld bij 
het Nederlandse volk: er is geen West-Europees land waar 
zoveel joden in de Tweede Wereldoorlog zijn omgekomen. 
Gezien de actualiteit en deze bijzondere band vinden we het 
als bestuur belangrijk om hier op de aanstaande ledenver-
gadering met elkaar over na te denken. De heer Schippers, 
directeur van het Wetenschappelijk Instituut van de SGP 
zal een lezing geven. Vragen als: ‘gebruikt Israël niet teveel 
geweld? Of gedraagt Israël zich niet als kolonisator?’, zal hij 
niet uit de weg gaan. Vanuit de Bijbel en de geschiedenis zal 
hij lijnen trekken naar het heden zodat we het conflict meer 
kunnen begrijpen. We kijken uit naar een leerzame avond.
Uiteraard hopen we dat veel leden aanwezig zullen zijn 
vanwege hun betrokkenheid bij de SGP en bij Israël. Alle leden 
zijn meer dan welkom. We hebben deze avond een interes-
sante locatie: we zijn welkom bij Dromec op Remmerden. 
Dromec is een internationaal werkend en internationaal 
bekend bedrijf om zijn liertechniek. We krijgen die avond 
ook een rondleiding door het bedrijf. Al met al veel reden 
om D.V. 12 december af te reizen naar Remmerden, Steen-
oven 13. U bent hartelijk welkom. Maar dat wist u al.
Namens het bestuur,
Dick Trouwborst
 

MEDITATIE
1 Petrus 5:10a
„De God nu aller genade, Die ons geroepen heeft tot Zijn 
eeuwige heerlijkheid in Christus Jezus”. 

Doch tot die eer en zalige heerlijkheid wordt hier 
nu ook niemand toegelaten dan door een dadelijke 
roeping van God Zelf, waardoor Hij de mens op een 
krachtdadige wijze, door middel van Zijn Woord en 
Geest, van verre tot Zich roept, om voor eeuwig Zijn 
Goddelijke heerlijkheid te aanschouwen.

Die alzo door de Heere Zelf geroepen zijn, die (en 
geen anderen) kunnen of mogen in Zijn zalige na-
bijheid verschijnen, en de grote Koning voor eeu-
wig in Zijn schoonheid zien, bij aanvang hier op de 
wereld en hierna volkomen in heerlijkheid.
Lees maar tot bewijs onze tekstwoorden: „De God 
nu aller genade, Die ons geroepen heeft tot Zijn 
eeuwige heerlijkheid in Christus Jezus”.

Doch, gelijk er aan de ene kant niets zekerder is 
dan dat er waarlijk zo een eeuwig leven van zalig-
heid en heerlijkheid voor alle gelovige kinderen van 
God te wachten is, zo is het aan de andere kant ook 
gewis dat men hier op aarde reeds een beginsel 
en aanvang van dat eeuwige leven in zijn ziel moet 
genieten, zal men met enige grond van zekerheid 
en waarheid op volmaaktheid daarvan na dit leven 
kunnen hopen.

Ds. Th. van der Groe (1705-1784)
(Uit: ‘Het eeuwige leven der rechtvaardigen’)
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Bestuur & Financiën

Verkleurend en vallend blad: aanwijzingen 

dat de herfst is begonnen en dat alles van 

voorbijgaande aard is. Dat geldt ook voor 

de politiek. Nog voor het zomerreces bleek 

de positie van wethouder Hans Boer-

kamp (D66) niet langer houdbaar door 

de grote uitdagingen op financieel gebied 

en in het sociaal domein. Inmiddels heeft 

hij plaatsgemaakt voor Caroline Folmer. 

Geen onbekende voor ons, want ze was al 

raadslid en fractievoorzitter. Helaas heeft 

ook ons eigen raadslid Jan Bosch aange-

geven te moeten stoppen omdat het hem 

niet langer lukt om zijn raadslidmaatschap 

te combineren met zijn gezin en bedrijf. 

Vanaf deze plaats zeggen wij hem harte-

lijk dank voor zijn grote inzet: eerst in het 

campagneteam en daarna in de fractie. 

Op een aantal belangrijke dossiers was hij 

van grote betekenis voor de SGP.  We zijn 

als fractie ook dankbaar voor het feit dat 

we een opvolger voor Jan Bosch hebben 

gevonden in de persoon van Boudewijn 

Boon. Hij is geen onbekende voor ons want 

eerder was hij al actief als fractievolger. 

Vanaf deze plaats: welkom terug! Inmid-

dels is ook bekend wie de nieuwe burge-

meester van onze gemeente gaat worden: 

Géran Kaai. Hij is 50 jaar, getrouwd, vader 

van drie kinderen en op dit moment woon-

achtig en werkzaam in Den Haag. Naar 

verwachting volgt de beëdiging en instal-

latie in november. 

Ombuigingen voor jeugdzorg

Uit de najaarsrapportage 2024 blijkt dat 

voor dit jaar een overschrijding op de 

Jeugdwet wordt verwacht van ca. 500.000,-. 

Ondanks het bijgestelde budget 2024 op 

de Jeugdwet en de dit voorjaar al ingezette 

maatregelen, waar de gemeente invloed 

op heeft. Het resultaat wordt hiermee 

onvoldoende bereikt, want de kosten 

blijven stijgen. Dit vraagt om ombuigingen 

en meer kaderen van de uitvoering om 

de kosten beheersbaar te krijgen. Tijdens 

de commissievergadering heeft de SGP 

dan ook ingestemd met de voorgestelde 

kaders, welke met behulp van stellingen 

zijn besproken en nog steeds passend 

zijn binnen de jeugdwet. Deze richting 

wordt komend voorjaar vertaald in de 

nieuwe verordening jeugdhulp. Waarbij 

het uitgangspunt blijft dat de veiligheid 

(mentaal en fysiek) binnen een gezin altijd 

de ondergrens blijft. Dus wanneer er veilig-

heid in het geding is, de gemeente de 

veiligheid voor laat gaan op de uitvoering 

van de versobering van de jeugdwet. 

Kaders inclusief samenleven

Afgelopen raadsperiode zijn de kaders 

voor de inclusieagenda vastgesteld. Dit 

is voor onze fractie niet het makkelijkste 

onderwerp. Want we vinden dat mensen 

met een beperking geholpen moeten 

worden, zowel verbaal als non-verbaal 

geweld tegen wie dan ook in onze samen-

leving moet hard aangepakt worden, 

mensen die in armoede leven moeten 

we ondersteunen, etc. Hierin verricht de 

gemeente en de samenleving als geheel al 

veel werk. Dit past ook in het streven van 

de SGP om politiek te bedrijven vanuit de 

Bijbel. Wanneer we dan de kaders voor 

een inclusieagenda moeten beoordelen 

waar, naast de positieve punten die we 

genoemd hebben, ook zaken instaan die 

aan principes raken dan is dat moeilijk. 

Ook wanneer we bedenken hoe groot de 

verschillen in onze raad zijn, weten we 

hoe gevoelig dit onderwerp ligt. Ondanks 

die gevoeligheid is het volgens de SGP 

belangrijk dat er ruimte blijft voor opvat-

tingen die haaks staan op de mainstream-

opvattingen zoals bijvoorbeeld binnen de 

achterban van de SGP.

De komende tijd zullen inwoners van 

Rhenen, kerken, maatschappelijke organi-

saties, etc. worden benaderd om mee te 

denken over de inclusieagenda. We willen 

benadrukken dat het belangrijk is dat u 

hierin uw stem laat horen als u daarvoor 

de kans krijgt.

 

Afvalinzameling

Landelijk verschuift de focus naar Diftar, 

waarbij de vervuiler betaalt. Dit systeem 

stimuleert afvalreductie. In onze gemeente 

is er draagvlak voor Diftar, maar de raads-

commissie wil eerst de huidige afvalinza-

meling optimaliseren. De kwaliteit van de 

buitenruimte moet daarbij gewaarborgd 

blijven.

Gebiedsvisie Dr. Wallerstraat

Er ligt een plan voor woningbouw in de Dr. 

Wallerstraat, waarbij hoogteverschillen in 

het gebied optimaal worden benut. Wij 

hebben vragen gesteld over de aansluiting 

van dit plan met de woonvisie, en de invul-

ling van levensloopbestendige woningen. 

Daarnaast pleiten we voor betaalbare 

koopwoningen om de doorstroming op de 

woningmarkt te bevorderen..

Zonneveld Nude

Tijdens de raadsvergadering hebben we 

ingestemd met het zonneveld, ondanks 

onze wens om alternatief gebruik van 

landbouwgrond tegen te gaan. Dit was 

nodig om de RES-doelstelling te halen 

en de dreiging van gedwongen plaatsing 

van windturbines door de Provincie af te 

wenden. Onze fractie heeft met succes een 

motie ingediend die de gemeente oproept 

zich uit te spreken tegen windturbines. 

Dankzij de brede steun voor deze motie 

kunnen we onze duurzaamheidsdoelen 

behalen zonder de negatieve impact van 

windturbines op het landschap en de leef-

omgeving. Het zonneveld is daarmee een 

noodzakelijke oplossing om windturbines 

te voorkomen.
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Scan de QR-code om te betalen voor Gift SGP Rhenen.

Gebruik de Camera App op je telefoon.     
De QR-code is geldig tot 25 september 2025.

https://betaalverzoek.rabobank.nl/betaalverzoek/?id=_mBK3

QkiTouIxqAuJ53zdQ

Familiebedrijvigheid
 is ons DNA

- Jaap van Lienden -

Persoonlijk, gedreven 
en onderscheidend.

Met deze drie kernwaarden staat Van Lienden & 
Kooistra klaar als adviseur voor jouw familiebedrijf. Een 
familiebedrijf is niet zomaar een bedrijf. Het is méér dan 

een bedrijf. Wij weten dat maar al te goed.

vlkadviseurs.nl Rhenen | Barneveld

cloud. wifi. ict-beheer.cloud. wifi. ict-beheer. Hupra.nl

Specialist in 
keukenadvies 
aan huis

sentiokeukens.nl  |  0488 - 764 036

Voor al uw velux zonwering/raamdecoratie en velux dakramenVoor al uw velux zonwering/raamdecoratie en velux dakramen

www.dakraamstunt.nl
●  Verduisterende 

rolgordijnen
●  Buitenzonweringen
●  Insectenhorren

●  Rolgordijnen
●  Plissé gordijnen
●  Jaloezieën
●  Energie Comfort gordijnen

● Rolluiken
● Accessoires
● Dakramen
● Lichtkoepels

A. van Ingen en Zn Elsterstraatweg 32 3922 GG Elst 0318-471248

Tank & Scheur • Remmerden 2, Rhenen
Tank & Scheur • Deventerweg 80a, Laren (GLD)

T: 0317 612821 • E: info@tankenscheur.nl • zondag gesloten

Tank & Scheur
T&S Exploitatie, Tank en Scheur, exploiteert onbemande tankstations. 
Bij deze tankstations kunt u 6 dagen per week 24 uur per dag 
terecht met heel aantrekkelijke kortingen.

Van diegenen die voor minimaal 20 liter bij ons tanken en hun gegevens 
achterlaten in de brievenbus, zijn er eens per 2 maanden 10 mensen die 
kans maken op � 50,00.
Dit wordt uitgereikt met een hapje en drankje.

Tevens kunt u ons vinden via onze facebookpagina Tank & Scheur.
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KRUISING ACHTERBERG, KRUISPUNT VOL DILEMMA’S

Onze gemeente wordt doorkruist door drie belangrijke provin-
ciale wegen, die we allemaal regelmatig gebruiken voor een 
ritje naar Amerongen, Wageningen, Veenendaal of de Betuwe. 
Sinds het vertrek van wethouder Hans Boerkamp ben ik ver-
antwoordelijkheid voor mobiliteit, en vallen de provinciale we-
gen onder mijn portefeuille. En hoewel deze wegen veel gemak 
bieden, brengen ze ook flink wat ongemak met zich mee.

Het verkeersaanbod op deze wegen is groot. In de kernen 
van Elst en Rhenen hebben we bijvoorbeeld geen ruimte voor 
aparte fietspaden. Dit is verre van ideaal en zorgt voor gevaar-
lijke situaties, vooral tijdens de spits. Buiten de spitsuren zie 
je weer dat er vaak te hard wordt gereden. Het is aan ons al-
lemaal om deze onveilige situaties te voorkomen door ons aan 
de verkeersregels te houden en onze snelheid aan te passen.

De kruising van de N233 met de Achterbergsestraatweg wil de 
provincie aanpakken. Wat opvalt, is dat de provincie aangeeft 
geen budget te willen vrijmaken voor een ongelijkvloerse krui-
sing. De provincie heeft inmiddels een schetsontwerp gepre-
senteerd, dat te vinden is op hun website. Helaas voelen wij 
ons overvallen door dit plan. Het is een mooi ontwerp op pa-
pier, maar het lijkt geen rekening te houden met de omgeving.

Als de provincie blijft vasthouden aan een gelijkvloerse krui-
sing, zie ik drie mogelijke opties:
1.   We werken mee en sluiten de omliggende wegen aan op de 

provinciale wegen, zonder daarbij rekening te houden met 
het groen en de omgeving.

2.   We werken niet mee, en laten de provincie enkel hun eigen 
weg aanpassen.

3.   We doen een stap terug en gaan samen met omwonenden 
in gesprek over hoe we de wegen op een gunstige manier 
kunnen aansluiten op het gemeentelijke wegennet.

Mijn voorkeur gaat duidelijk uit naar de derde optie. Alleen 
door in samenspraak met de omgeving te zoeken naar oplos-
singen, kunnen we een veilige en leefbare situatie creëren. Het 
is onze verantwoordelijkheid om te zorgen voor een veilige in-
frastructuur, maar dat moet hand in hand gaan met oog voor 
de mensen die er dagelijks gebruik van maken en de omgeving 
die we koesteren.

Zo kunnen we samen werken aan een oplossing die recht doet 
aan zowel de verkeersveiligheid als de leefbaarheid in onze 
prachtige gemeente. 

WETHOUDER IN BEELD

GOED DAT DE SGP OPKOMT VOOR ONZE 
KRIJGSMACHT

In de wereld zal altijd kwaad aanwezig zijn. 
Vanuit deze gedachte is de SGP altijd voor 
een sterke krijgsmacht geweest.  We moeten 
er rekening mee houden dat we in betrek-
kelijk korte tijd voor een oorlogssituatie kun-
nen komen te staan. Als ik dit schrijf, wordt 
de initiatiefwet van de SGP om de 2%-norm 
voor de NAVO wettelijk vast te leggen juist in 
de Tweede Kamer behandeld. Het is verheu-
gend om te zien dat het nieuwe kabinet de 
waarde hiervan ziet en zich achter het initia-
tiefvoorstel heeft geschaard. Hiervoor wil ik 
twee argumenten bespreken.

Ten eerste versterkt het wetsvoorstel de in-
ternationale positie van Nederland en van 
de NAVO. Nederland is lid van de NAVO, die 
als richtlijn heeft gesteld dat lidstaten 2% 
van hun BBP aan defensie-uitgaven beste-
den. Het wettelijk vastleggen van deze richt-
lijn laat zien dat Nederland deze verplichting 
serieus neemt. Dat is een signaal richting 
andere Europese landen die de NAVO-norm 
nog niet halen en maakt Nederland minder 
afhankelijk van de Verenigde Staten. Ook 
voor Trump is een gelijkwaardige samen-
werking belangrijk. Het is goed als Neder-
land zich alvast geopolitiek voorbereidt op 
zijn mogelijke verkiezing. Hiermee wordt de 
NAVO ook geloofwaardiger op het wereldto-
neel. Dat is belangrijk, nu er voor het eerst 
sinds de Tweede Wereldoorlog een grote 
oorlog is op ons eigen continent.

Ten tweede versterkt de extra investering 
in Defensie onze veiligheid. Hierbij kan ge-
dacht worden aan een recent voorbeeld. 
De Houthi’s in Jemen bestookten westerse 
koopvaardijschepen die door het Suezka-
naal richting Europa wilden varen. Bij de 
hierop volgende Amerikaanse vergelding 
kon Nederland niet meer leveren dan één 
stafofficier. Willen we onze mensen kunnen 
beschermen, dan is het essentieel om de 
krijgsmacht structureel te vergroten. 

Kortom, het is goed dat de NAVO-norm bin-
nenkort wettelijk vastgelegd is. Wel moeten 
we ervoor waken dat we als westerse landen 
op paarden en wagens gaan vertrouwen. 
Uiteindelijk is alleen bij onze God ware vrede 
en veiligheid te vinden. Tot Christus’ weder-
komst zijn we geroepen om onze verant-
woordelijkheid te nemen.

JONGEREN
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Zou jij jezelf kort voor kunnen stellen?
Mijn naam is Marco Mulder, getrouwd met Els. Samen hebben 
we vier kinderen waarvan er intussen drie zijn getrouwd en de 
jongste dochter heeft ook plannen in die richting. 

Binnen de fractie ben ik samen met Jan Bosch verantwoordelijk 
voor het aandachtsgebied Ruimte en Economie.

INTERVIEW 

In deze rubriek interviewen we personen die 
betrokken zijn bij de SGP in de gemeente 
Rhenen. Dit keer een interview met ons 
raadslid Marco Mulder, binnen onze fractie 
verantwoordelijk voor de portefeuille Ruimte 
& Economie en woonachtig in Achterberg. 

Het Binnenveld raakt veel beleidsterreinen 
en is dan ook een complex onderdeel van de 
gemeente Rhenen, niet alles valt daarover te 
noemen in dit artikel. Via dit interview alleen 
een korte update over een aantal actuele 
zaken
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We willen het Binnenveld behouden, 
hoe doen we dan recht aan alle betrok-
kenen?
Rhenen is een unieke gemeente: we 
hebben een groot buitengebied en ook 
nog eens veel grond in eigendom. En de 
druk op dat buitengebied is groot, niet 
alleen vanuit onze eigen gemeente maar 
ook vanuit omliggende gemeenten. Voor 
woningbouw, recreatie, natuur en mobili-
teit. Voor Veenendaal, Ede en Wageningen 
is het Binnenveld hun uitloop-gebied. 
Maar zeggen wij altijd: die grond is al van 
iemand. Een groot deel is in eigendom en/
of in gebruik door onze agrariërs en willen 
we hen de kans geven om de ontwikke-
ling in de agrarische sector mee te laten 
maken (o.m. extensivering) dan hebben 
ze die grond hard nodig. Tegelijkertijd zijn 
individuele agrariërs ook juist vaak initia-
tiefnemer om grond een andere bestem-
ming te geven; dat is wel dubbel. Daarom 
moeten we goed weten wat we willen en 
keuzes maken. Voor ons heeft de toekomst 
van de agrarische sector daarin een hoge 
prioriteit.

De opgave t.a.v. stikstof is één ding, die 
vraagt om extensievere landbouw, maar 
we hebben ook opgaven op het gebied 
van waterkwaliteit. We gaan lokaal niet 
over stikstof. Wel over de bestemming van 
landbouwgrond; in onze visie moeten we 
uiterst terughoudend zijn met het geven 
van een andere bestemming.

RES strategie, wat is de visie van de SGP 
hierover?
De RES staat voor regionale energie stra-
tegie. In opdracht van het Rijk hebben we 
samen met omliggende gemeenten in de 
regio Food-Valley een voorstel gedaan, hoe 
we om willen gaan met duurzame ener-
gieopwekking. Dit bod is vastgelegd in de 
RES1.0. Vanuit Rhenen hebben we onze 
verantwoordelijk genomen, maar we zijn 
wel realistisch gebleven. We hebben ten 
opzichte van andere gemeenten een sober 
voorstel gedaan maar wel een voorstel wat 
haalbaar is en waar we aan te houden zijn. 
Waarom deze insteek? Betrouwbare poli-
tiek: we willen kunnen nakomen wat we 
beloven. We zijn er van overtuigd dat we 
het alleen met wind- en zonne-energie niet 
redden. En we zijn zuinig op Rhenen en 
omgeving. 

Wat zou de rol van SGP in provincie 
Utrecht moeten zijn over het Binnen-
veld?
Onze broeders in Utrecht liggen met onze 
fractie prima op één lijn. Het verschil is 
dat het provinciebestuur een heel andere 
agenda heeft en heel andere keuzes 
maakt t.a.v. de toekomst van de agrarische 
sector en de ontwikkeling van de natuur. 
We hebben dat gemerkt bij het opstellen 
van de visie op Rhenen 2035. Als het aan 
de provincie ligt worden de natuurge-
bieden van Blauwe Hel en Blauwe Kamer/
Laarsenberg zo snel mogelijk aan elkaar 
verbonden. Provinciaal wordt daar vanuit 
de SGP in de oppositie een kritisch geluid 
afgegeven. Op het gebied van mobiliteit 
hebben we ook steun vanuit de provincie 
bijvoorbeeld bij de aanpak van de Rijnbrug 
en de kruising bij Achterberg; dan ervaren 
we het voordeel van de landelijke partij en 
de korte lijnen.

Hoe zouden we verder moeten?
Op het gebied van realisatie van de RES 
1.0 hebben we recent ingestemd met een 
kleinschalig zonneveld (zie elders in deze 
RiB-editie); daarmee halen we ons bod en 
geven we ook een signaal af dat we geen 
bemoeienis willen vanuit de provincie op 
het gebied van windmolens.

Een ander punt is de woningbehoefte. We 
doen onderzoek naar de haalbaarheid van 
een nieuwe kern. Niet in de eerste plaats 
omdat we die zo graag willen, maar wel 
omdat we de regie willen houden op ons 
eigen grondgebied. Daar zal komende 
jaren meer duidelijkheid over komen en 
intussen werken we hard aan het optima-
liseren van het ruimtegebruik in en rond 
de kernen, want alle woningen die daar 
gebouwd worden, voorzien in een drin-
gende behoefte, ze liggen dicht bij de voor-
zieningen en ze nemen niet de plek in van 
onze boeren.

Mobiliteit in en rond het Binnenveld heeft 
ook volop de aandacht. De leefbaarheid 
van het Binnenveld staat ook onder druk; 
als eerste willen we proberen sluiperveer 
te weren. 

Jan Bosh aan het woord.
Geachte leden van de SGP-afdeling 
Rhenen, Elst en Achterberg,

Via deze weg wil ik u informeren dat ik 
mijn raadslidmaatschap voor de gemeente 
Rhenen per D.V. 5 november beëindig. Na 
me een aantal jaren als raadslid voor de 
SGP te hebben ingezet, is het door de groei 
van mijn gezin en mijn recente onderne-
merschap helaas niet langer mogelijk om 
deze taak te combineren met mijn privé- 
en werkverplichtingen. Deze belangrijke 
taak verdient volledige aandacht en inzet, 
iets wat ik op dit moment niet meer kan 
waarborgen.

Met dankbaarheid kijk ik terug op de 
achterliggende jaren. Ik wil de SGP-fractie 
en het bestuur hartelijk bedanken voor het 
in mij gestelde vertrouwen. Bovenal dank 
ik de HEERE voor de kracht en gezondheid 
die Hij mij heeft gegeven om dit werk te 
mogen doen.

Hoewel ik nu een stap terugzet, blijf ik 
de SGP en haar werk een warm hart 
toedragen. Ik wens u allen Gods zegen toe.

Boudewijn  Boon aan het woord. 
Een paar weken geleden werd ik door het 
bestuur gebeld met de vraag of ik raadslid 
wilde worden wegens het vertrek van Jan 
Bosch. Omdat ik anderhalf jaar terug mij 
teruggetrokken had als fractievolger, kwam 
deze vraag voor mij onverwachts, en had ik 
er geen direct pasklaar antwoord op.

Echter weet ik al een beetje hoe de hazen 
in politiek Rhenen lopen, en zal het voor 
mij daardoor niet nieuw zijn om mijn plek 
in de fractie in te nemen. Ik hoop mij in de 
komende tijd weer volledig in te kunnen 
zetten voor de fractie en, ondanks mijn 
gebrek aan ervaring, mijn steentje bij te 
kunnen dragen.

Vervolg fractie 



AGENDA 

Tijdrede 2024
Datum:  14 november 2024
Tijdstip: 19:30 uur 
Locatie: Achterbergestraatweg 59a
 (Ger. Gem.)
Predikant:  Ds. W.J. Karels

Ledenvergadering
Datum:  12 december 2024
Tijdstip: 19:30 uur 
Locatie:  Dromec, Steenoven,13

 
 
 
 

Cuneraweg 173a  |  3911 RH Achterberg (Rhenen)  |  Nederland 
T  +31(0) 317 615 353  |  W  korpershoek.eu | E info@korpershoek.eu 

 
 

Verkoop en reparatie op het 
gebied van: 

 
Wassen, drogen, koelen en vriezen 
en alle soorten inbouwapparatuur. 

 
Service staat bij ons hoog in het vaandel. 
Graag ontmoeten wij u voor een verdere 
kennis making en een langdurige relatie! 

 
 

Openingstijden: 
Ma. – Di. – Do. 8.30 tot 12.30 en 13.30 tot 18.00 

Wo. 8.30 tot 12.30 
Vrij. 8.30 tot 12.30 en 13.30 tot 18.00 

Za. 8.30 tot 16.30 
 

Bestuur SGP-Afdeling 
Rhenen | Achterberg | Elst (Utr.)
Dick Trouwborst (voorzitter)
Koen Wisse (secretaris) 
Gert van Nifterik (penningmeester)
Johan de Man 
Gert-Jan de Pater

Contact met het bestuur:
Email: rhenen@sgp.nl   
Bankrekening: NL60 RABO 0307 9645 66

Gemeenteraadsfractie 
Bart van der Tang (fractievoorzitter)
(06) 41 11 65 28 |  b.van.der.tang@rhenen.nl
Bestuur & financiën 
Gert Hovestad (fractiesecretaris/
plaatsvervangend fractievoorzitter)
(06) 37 18 04 57  |  g.hovestad@rhenen.nl

Samenleving
Marco Mulder
(06) 23 01 15 85  |  m.mulder@rhenen.nl
Ruimte en economie

Jan Bosch
(06) 12 98 82 63  |  j.bosch@rhenen.nl

Ruimte en economie 
Gert-Jan van Leeuwen
(06)  47 93 47 68  |  g.j.van.leeuwen@rhenen.nl

Burgerparticipatie / samenleving

Fractievolgers:  
Chris Raatgever
(06)  55 91 13 18  |  chris.raatgever@rhenen.nl
Burgerparticipatie / samenleving
Jan van den Bosch
j.van.den.bosch@rhenen.nl 

Wethouder: 
Gert van Laar
Tel. (0317) 681 605 / (06) 38 22 16 61  
g.van.laar@rhenen.nl
Wethouder Ruimtelijke ontwikkeling, wonen, 
openbare werken, riolering en afval

Redactie: 
Florus Krijgsman, Johan de Man, Rijk Prosman,
Gerco van de Lagemaat.
Redactieadres: rhenen.in.beeld@gmail.com

Remmerden 19F
3911 TZ  Rhenen
(0317) 61 27 34 

de-grebbe.nl

Kozijnen Maatwerk Deuren

INNOVATIEF 
DUURZAAM 
VAKKUNDIG 
HOUTMANSCHAP


